
Referat fra FAU møte 27.05.2015  

Tilstede: 

Scott Horne Sindre Meland       

Pia Oskarsson Therese Eliassen 

Kolbjørn Haug Kristian Mo 

Tom Lohiniva Ane Guibert  

Tone Britt Osberg Britt Fjeldstad  

Anne Marie Fenstad Hege Eeg   

       

 

Referatet fra 25.03 ble godkjent.  Denne er sendt til skolen og blir lagt ut på nettsiden til skolen. 

1. Økonomi – god økonomi. Kr 78 000,- på konto per dagens dato. 17. mai er ikke medtatt. Alle 

klasser utenom 7. trinn har brukt ca kr 800,-. 7. trinn ønsker å bruke pengene til avslutning. 

Kr 2500 er gitt til skolekoret til et arrangement. Hva kan FAU bidra til med pengene? Anne 

Marie undersøker med Inger Otnes, leder for trivselsledere. Det lages en liste over 

alternativer. Dette drøftes også videre på neste SU møte.  

2. Natteravnene – det er sendt ut en mail til alle i FAU angående forslag til organisering, 

planlegging osv. FAU velger alternativ 1, at det blir kun en «styrets» som planlegger, 

organisere osv.  

3. Sammenslåing av klasser – klasselister ble sendt ut fra skolen på fredag 10. april. To barn i 

ettertid har blitt flyttet på grunnet «personlige forhold». Det har i ettertid blitt holdt et møte 

mellom skolen og klassekontakter i klasse 2A. Det har i ettertid kommet inn noen nye saker 

som blir behandlet av skolen. FAU har fått tilbakemelding om at skolen har sendt ut svar til 

disse sakene. FAU har bedt om at denne saken ble utført på en ryddig måte og føler at ikke 

skolen har holdt dette nå med tanke på at to elever har blitt flyttet på i ettertid. FAU 

oppfordrer skolen til å behandler alle sakene på en ryddig måte. Henviser til tidligere 

referater. 

4. Skoleruten 2016-2017 – utkast er sendt til FAU som ikke har noen kommentarer til denne. 

Dette tilbakemeldes til skolen. 

5. Det er opplyste om at det er nå foresatte sin avgjørelse om barna får lov å sykle til skolen. 

Skolen har ingen begrensing. Se http://www.tryggtrafikk.no/nyheter/2848-2/ for mer 

informasjon. 

6. Dårlig belysning innenfor skolens område, særlig mot Haukeredet. Befaring skjer etter møtet 

for å sjekke om det er lys pærer eller noe annet. Det ble observert etter møtet at flere av 

stolpene på skoleplassen, ved bygget som går langs hovedveien var uten lys. Svar er kommet 

fra skolen – noen lys er under reparasjon. Noen er fra BKK og er meldt feil på. Følges opp. 

7. Kristian Mo har prøvd å ta kontakt med kommunen for å finne ut hvordan det går med 

vedtatt sak ifm arbeidet med stien fra Haukedalen til Skinstø. Det har kommet svar på dette 

der kommunen bekrefter at disse sakene er under arbeid og etter planen tidsmessig. Følges 

opp iht frist for utførelse – skolestart for 2015-2016. 

8. SFO – saker følges opp på neste SU møte. 

9. Spørsmål foreldre kan stille kommunepolitikerne før valget – se e-post. Sendes videre til alle i 

FAU. Ønsker kommentarer. 

 

http://www.tryggtrafikk.no/nyheter/2848-2/


10. Barn som for diverse årsaker ikke kan ta gym – de får ikke lov til å gjøre lekser osv. Er det noe 

måte å aktivisere de istedenfor at de bare sitte i tribunen? FAU tar det videre med skolen. 

Skolen tilbakemelder at de ikke vil finne på et alternativ løsning for barn som «glemmer» 

gymtøy. FAU mener at et tiltak bør være for barn som har en godkjent årsak for å slippe gym, 

som for eksempel å knekke en fot osv. 

11. Klasselister for 1. klasse- når er disse klare? 

12. Kontaktlærere – når kommer denne listen? 

13. Trafikk situasjonen utenfor skolen – oppsummering av status/arbeid utført kommer. 

14. Generelle informasjon om året som er gått kommer senest etter sommerferien. 

 

Referent: Scott Horne 

Neste møte onsdag 2. september 2015 – 1930-2100 


